
Motioner till årsstämman 2021 
 

Motioner till RAS-styrelsen inför samfällighetsstämman 2021, inlämnade av Ingemar 
Sjöström 

 

1. Epostadresser 

Idag används inte epost för meddelanden till RAS-medlemmar.  Detta gjordes under tidigare år men 
med bl.a. lagen om GDPR blev det svårare.  Man skall t.ex. undvika att publikt lista medlemmars 
epostadresser. 

 

Jag föreslår att vi skapar nya epostadresser av typ  "4c@rassla.se" som leder till en eller flera 
epostadresser i hushållet.  Ett meddelande kommer då snabbt att nå alla som har del av en fastighet. 

En adress som"4c@rassla.se" skapas, lagras och underhållas lätt på RAS-hemsidan.  Om mot 
förmodan någon adress kommer i orätta händer eller missbrukas på något sätt, kan vi lätt ändra dem 
till t.ex. "hus4c@rassla.se". 

 

Jag vill inte att styrelsen belastas med mer arbete så jag kan gärna skapa dessa adresser och 
möjligheter.  Underhållet i framtiden torde inte bli speciellt betungande ty det sker ju sällan mer än 
2-3 försäljningar per år. 

 

2. Nycklar till förråd med redskap 

Jag föreslår att vi sätter ett kodlås på dörren och meddelar alla koden.  Denna kan ju lätt ändras om 
så behövs. I dag finns ett antal nycklar till förrådet, antagligen utspridda på flera än 
styrelsemedlemmar.  Rena rättvise- och jämlikhetsskäl gör att alla skall ha samma tillgång till 
förrådet.  

 

3. Undertecknande av kallelser  

För många år sedan beslöt ett årsmöte att kallelser o.d. som delas i brevlådan skall undertecknas med 
mer än ordet 'Styrelsen'.   

På den tiden hade vi visserligen en fungerande telefonlista som delades ut med jämna mellanrum. Då 
gick det att hitta telefonnummer till styrelsen. 

Nu ligger styrelsens telefonnummer på hemsidan som inte är tillgänglig för alla. 

Jag föreslår därför att styrelsen i framtiden undertecknar med kontaktuppgifter till åtminstone 
ordförande och sekreterare. 

 

4. Vita linjer vid infarten 

Jag föreslår att vi ritar två vita linjer, t.ex. 10-12 cm breda, i infarten, t.ex. 0.8 m från respektive 
gräskant.  Detta skall då markera ett 'gångströk’ för inpasserande cyklister, gående, etc. 

Om mötet godkänner detta är vi några personer som är villiga att utföra jobbet. (När vägföreningen i 
Kolmården gör nya markeringar anlitar de ett externt företag men det medför ju onödiga 
kostnader.)  
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